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NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVERKLUBBEN 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Jönköping 18 - 19 januari 2025 
 

 
                      
 
 
§ 108  Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen. 
 
§ 109 Besultsmässighet. Beslutsmässighet föreligger. Närvarande: Louise Blomqvist, Malin 
Kånåhols, Gunliz Bengtsson, Carina Boijertz,, Henrietta Hellström, Mats Viker, Romy 
Jonsson.  och Åsa Roosqvist. Deltagande via zoom: Therese Knutsson, Anmält förhinder: 
Mikael Knös 
 
§ 110 Fastställande av dagordning: Allt om Klubbmötet behandlas under punkten 
Klubbmöte  
 
§ 111 Val av justerare: Malin Kånåhols valdes som justerare 
 
§ 112 Föregående möte, protokollet lades till handlingarna. 
 
§ 113 Inkomna skrivelser:  

• Diverse post från SSRK och SKK 
• Två mail med frågor om sjukdomar från medlem behandlas under avelsansvarigs 

punkt 
 
§ 114 Utgående skrivelser: 

•  
 
§ 115 Rapporter från ansvarsområden 

a) Ordförande : arbete inför Klubbmöte. Ordförandemöte i SSRK där 
verksamhetsklubbar diskuteras.  
 

b) Vice ordförande: Puffa för den nya webbutiken på fb, skriva fram att man kan välja 
även andra produkter. Oklart om fodersponsor svarat. 
 

c) Jaktansvarig: Regelrevideringen för tollingjaktprov: Tollingjaktkommitten ska träffas 
fysiskt förslag kommer på remiss efter det.  
Regelrevideringen för B-prov pågår, många synpunkter och förslag har inkommit 
efter remissrundan.  
Mentalindex publicerat på hemsidan. Fil finns med data. Infon om publiceringen 
kommer läggas på fb. Verktyget visas på uppfödarträffen. 
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d) Sekreterare:  Arbete inför Klubbmötet 2025 
 

e) Kassör: Medlemsantal 1 319 den 31/12. Diskussion kring att antalet medlemmar 
minskat, samt att endast 15 av 45 födda kullar gett valpköparmedlemskap. 
Genomgång av ekonomisk rapport för 2024. 
 

f) Avelsansvarig: Genomgång av rullande hälsostatistik.  
MH-resultat finns nu tillgängliga på SKK.  
Mail från två olika medlemmar med frågor om sjukdomar, ett mail om CDDY samt ett 
om EPI. Diskussion kring dessa. 
 

g) Aktivitetsansvarig:   Aktivitetsplaneringar för 2025: 9 grupper av 21 har skickat in sin 
planering. 11 grupper önskade bidrag av något slag.  
15 grupper har anmält sig till aktivitetsgruppsträffen. De anmälda grupper som ej 
skickat in verksamhetsplan får påminnelse att göra detta.  
Aktivitetsgruppträffen blir i Herrfallet 11-13 april.  
 

h) Uppfödaransvarig:  Diskussion om hur rollens behov. Uppfödarträffar har erbjudits, 
men ingen återkoppling  
 

i) Specialenansvarig: En sammanställning med återkoppling från enkäten är skriven, 
den kommer att publiceras i Tollaren nr 1/25.  
Planeringen för 2025:års Special är i full gång. Specialens hemsida öppnar den 1 feb. 
Anmälan öppnar den 1 april och stänger 27 juni. 
 

j) Exteriöransvarig: Presentation av statistik utställningar för 2024. 758 utställda tollare 
på officiella utställningar och 240 på Tollarspecialens inofficiella utställning.  
Exteriördomarkonferensen är den 21 september i Järvsö. Filmning av 
raspresentationen sker 12-13 aug i Sollentuna. Efter presentationen kommer 45 min 
frågestund som sänds live. Där kommer rasklubben att ställa frågor som besvaras av 
deltagande domare via Mentimeter. Vi behöver förbereda frågor!  
SSRK betalar resor, kost och logi för raspresentatörerna, även arvode för filmning av 
raspresentationerna. Filmning av hundar: SSRK erbjuder totalt 7000 kr i resebidrag 
för hundar- rasklubben får stå för resten.  
Raskompendiet- Tollarklubben önskar ej tryckt kompendium, återkopplar till SSRK 
angående detta.  

 
§ 116 Tidningen Tollaren: Tollarens Deadline 2025: 19 januari, 13 april, 17 augusti samt 9 
november. Hemsida: Nya headers på förslag. Alla ser över sina sidor och kommer med 
förslag på uppdateringar. 
 
§ 117  Poster i styrelsen 2025: Önskemål att nuvarande suppleant flyttas upp till ledamot, 
eftersom ordinarie lämnar. Styrelsen ser sedan över behovet av uppdrag och vad posterna 
ska kallas vid det konstituerande mötet. 
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§ 118 Uppfödarträff: Följer upp lördagens ws och föreläsning. Romy och Henrietta ansvarar. 
 
§ 119  Klubbmöte:  

• Mötesordförande, vi ber valberedningen ta fram förslag. 
• Handlingar på hemsidan senast 3 mars, alla handlingar skrivs klart och skickas till 

ordförande senast 17 februari. 
• Verksamhetsberättelse, genomgång av dokumentet uppdelning av områden, alla ser 

över och förslag på ändringar klara och skickas till ordförande senast 17 februari. 
• Verksamhetsplan och budget gicks igenom. 
• Medlemsavgifter för 2026 - förslag att höja alla medlemsavgifter (fullbetalande, 

familjemedlem, utlandsmedlem, valpköparmedlem) med 30 kr 
• Resepolicy 2025 
• Motioner: 4 inkomna motioner. 2 av dessa kan anses redan besvarade då både 

uppdraget med filmprojekt är i gång samt att SKK numer godkänner resultat på PRA-
PRCD även från UC Davis. Övriga två motioner diskuterades och behandlades inför 
klubbmötet.  

• Propositioner 
• Guldapporten 2024 
• Jaktpins och Tollingjaktchampion- förberedelser inför utdelning på Klubbmötet. 
• Föreläsare efter klubbmötet: ws och föreläsning om exteriör och anatomi av 

Henrietta.  
 
§ 120  SSRK fullmäktige 24-25 maj 2025, 2 eller 3 delegater från Tollarklubben får närvara.  
 
§ 121 Övriga frågor 

• Förbereda inför ny ordförande 
• Planera för 2025 års fysiska möten 
• RAS- dags att dra igång nästa version som ska vara klar 2027, arbetsgrupp på ca tre 

personer, tillfråga någon utifrån, dra igång efter Klubbmötet.  
 
§ 122 Nästa möte må 24 feb kl. 19.00 
 
§ 123 Mötets avslutande Ordförande avslutade mötet 
 
 
 
Vid Protokollet:                                                                      Justeras: 
  
  
-----------------------------------------                                -------------------------------------------- 
Åsa Roosqvist, sekreterare                                              Mats Viker, ordförande 
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    -------------------------------------------- 
    Malin Kånåhols 
  
  
                                                                                                        
  


